



مركز إدارة النفايات أبو ظبي  
The Center of Waste Management - Abu Dhabi

## Notification

اشعار

Date :05/November/2013  
Ref No :CWM/OPS/025 /13

التاريخ : 05/November/2013  
الرقم : CWM/OPS/ 1025 /13

**Subject / Inspection Checklist regarding  
Environmental Service Providers (ESPs) operating at  
the Waste Transportation Fields.**

**الموضوع / قائمة التحقق الخاصة بمتطلبات التفتيش على مزودي  
الخدمات البيئية العاملين في مجال نقل النفايات**

**Dear / ESPs operating at the Waste Transportation  
fields.**

السادة/مزودي الخدمات البيئية العاملين في مجال نقل النفايات

Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد,,,

Thank you for your continuous and outstanding efforts to provide the best level of service to improve work quality in the field of waste management, and based on Law No. (21) For the year 2005 regarding waste management in the Emirate of Abu Dhabi, and according to the applicable mechanisms, laws and regulations working at the Center of Waste management. Kindly find the inspection checklist which will be used to inspect the waste transportation's facilities; you are kindly requested to prepare all the mentioned items in the checklist before the inspection is conducted to your entity, and ensure availability of electronic copy on CD.

نشكر لكم جهودكم المتواصلة والمميزة لتقديم أفضل مستوى من الخدمة، ولضمان جودة العمل ومن أجل تقديم أفضل الخدمات في مجال إدارة النفايات، واستناداً إلى القانون رقم (21) لسنة 2005 بشأن إدارة النفايات في إمارة أبوظبي وبحسب آليات العمل واللوائح والقوانين المعمول بها لدى مركز إدارة النفايات، يرجى التكرم بالاطلاع على قائمة التحقق الخاصة بمتطلبات التفتيش على مزودي الخدمات البيئية العاملين في مجال نقل النفايات وذلك بهدف توفير جميع بنود قائمة التحقق المذكورة قبل موعد التفتيش لمنشأتكم وتوفير نسخة الكرتونية من هذه المتطلبات على قرص مدمج.

Therefore, all ESPs operating in waste transportation fields are required to comply with the above mentioned instructions in order to avoid any delay in inspection procedures or in issuing waste practice permit.

وعليه يرجى التكرم بتوفير متطلبات قائمة التحقق تفادياً لتأخر إجراءات التفتيش على منشآتكم وتأخر إصدار تصريح مزاولة المهنة.

For more details, please visit our website <https://licensing.cwm.ae/en/Licenses.html> or contact us on phone No. : (02/6904800), or via Email:

وليزيد من الإستفسار يرجى التكرم بالاطلاع على الموقع الإلكتروني <https://licensing.cwm.ae/ar/Licenses.html> أو التواصل معنا على الهاتف رقم: (02/6904800), أو عبر البريد الإلكتروني:

[info@cap-cwm.com](mailto:info@cap-cwm.com)

[info@cap-cwm.com](mailto:info@cap-cwm.com)

Thank you for your cooperation,,,

شاكرين لكم حسن تعاونكم,,,

Licensing, tariff and customer service Department  
The Center of Waste Management- Abu Dhabi

إدارة التراخيص والتعرفة وخدمة العملاء  
مركز إدارة النفايات - أبوظبي

  
المدير العام



مركز إدارة النفايات أبو ظبي  
The Center of Waste Management - Abu Dhabi

